

Table of Contents

- 1 About Us
 - 2 Mission & Vision
- 3 Values
- 4 Storage & Distribution
- 5 Products
- 6 Investment Discribtion
- 7 Strengths
- 8 Challenges
- 9 Strategies
- 10 Investment Highlights
- 11) Supporting Companies
- 12 Branches & Contact Us



About

Angel Farms has been a prominent manufacturer of high-quality frozen vegetables and frozen fruits. We are committed to producing preservative and artificial Flavour-free items, catering to a diverse customer base. Our primary focus is on health-conscious consumers, and we Initially target international markets with expansion plans. Our dedication to achieving the highest customer satisfaction is evident in our continuous efforts to enhance and innovate our product line. We align with our customers' evolving preferences, setting new standards for premium-quality Egyptian-manufactured goods.

شركة آنجل فارمز هي شركة بارزة في تصنيع الخضروات والفواكه المجمدة عالية الجودة. نحن ملتزمون بإنتاج منتجات خالية من المواد الحافظة والنكهات الصناعية، ونتعامل مع قاعدة عملاء متنوعة. تركيزنا الأساسي هو على المستهلكين المهتمين بالصحة، ونستهدف الأسواق العالمية بشكل أولي مع خطط للتوسع. يظهر التزامنا بتحقيق أعلى مستويات رضا العملاء من خلال جهودنا المستمرة لتعزيز وتطوير خط منتجاتنا. نحن نتوافق مع تفضيلات عملائنا المتغيرة، ونضع معايير جديدة للمنتجات عالية الجودة المنتجات عالية

Our John Mission

To be the leading provider of premium fresh, frozen, and organic vegetables, grown with care and delivered with a smile.

أن نكون الرائدين في توفير الخضروات الطازجة والمجمدة والعضوية المتيزة، التي تزرع بعناية وتُسلم بابتسامة.



To be the most trusted and respected name in the frozen and fresh vegetable industry.

أن نكون الاسم الأكثر ثقة واحترامًا في صناعة الخضروات الطازجة والمجمدة.



Our Salues



Quality ILLE

Unwavering commitment to excellence from seed to shelf.

التزام ثــابت بالتميز من الزرع إلى الرف.



Sustainability قالاستدامة

Protecting the planet through eco-friendly practices.

حماية الكوكب مــن خـــــلال ممارسات صديقة للبيئة



Community المجتمع

Supporting local farmers and fostering strong relationships.

دعـــــم المزارعين المحليين وتعزيــــز العلاقات القوية.



Innovation

Continuously seeking new ways to improve and delight customers.

البحث المستمر عــن طـــــــرق جديدة لتحسين وإسعــــاد العملاء.



Storage

Our storage facilities are fully hygienic & temperature controlled in order to maintain the quality and safety of our products. We follow the Municipality and Hygiene control standards and principles strictly, to ensure customer satisfaction with our products.

مرافق التخزين لدينا مجهزة بالكامل بالمعايير الصحية والتحكم في درجة الحرارة للحفاظ على جودة وسلامة منتجاتنا. نتبع معايير ومبادئ الصحة والسلامة بدقة لضمان رضا العملاء عن منتجاتنا.



Distribution



Our well-planned distribution network and logistic system allows us to support and monitor the movement of our products. We have a fleet of modern and well-equipped refrigerated vehicles manned by experienced, trained, and hardworking drivers. This full-fledged distribution system enables us to supply the Juices in fresh/frozen conditions on time.

شبكة التوزيع والنظام اللوجستي المخطط لهما بدقة يسمحان لنا بدعم ومراقبة حركة منتجاتنا. لدينا أسطول من المركبات المبردة الحديثة والمجهزة جيدًا يعمل عليها سائقون ذوو خبرة وتدريب وعمل دؤوب. يتيح لنا هذا النظام الكامل للتوزيع تزويد العصائر في حالة طازجة/مجمدة في الوقت المحدد.

Frozen Fruit Products







Legume Products













Frozen Vegetables Products

























Investments Between Vision and Achieved Goals

Angel Farms distinguishes itself with an ambitious vision that seeks to achieve excellence in agriculture and livestock production, with a focus on innovation and sustainability. The management adopts a clear vision based on sustainable expansion and achieving economic growth by providing high-quality products that meet the needs of the local and global markets. Thanks to the company's extensive experience in this field, it has been able to open the door to investment for investors seeking profitable and long-term opportunities. Angel Farms relies on modern methods in agriculture and animal husbandry, making it an ideal destination for investment in a promising and profitable sector. In addition, the company seeks to build strategic partnerships with farmers, suppliers, and investors to ensure the continuity of quality and achieve the desired goals.

تتميز آنجل فارمز برؤية طموحة تسعى من خلالها إلى تحقيق التميز في مجال الزراعة والإنتاج الحيواني، مع التركيز على الابتكار والاستدامة. تتبنى الإدارة رؤية واضحة تعتمد على التوسع المستدام وتحقيق النمو الاقتصادي من خلال تقديم منتجات عالية الجودة تلبي احتياجات السوق المحلي والعالمي. وبفضل الخبرة الواسعة التي تتمتع بها الشركة في هذا المجال، تمكنت من فتح باب الاستثمار أمام المستثمرين الذين يبحثون عن فرص مربحة وطويلة الأمد. تعتمد آنجل فارمز على أساليب حديثة في الزراعة وتربية الحيوانات، مما يجعلها وجهة مثالية للاستثمار في قطاع واعد ومربح. بالإضافة إلى ذلك، تسعى الشركة إلى بناء شراكات استراتيجية مع المزارعين والمستثمرين لضمان استمرارية الجودة وتحقيق الأهداف المرجوة

Integrated Projects

Angel Farms is characterized by a superior ability to plan and execute, as it relies on a detailed analysis of market needs and setting clear strategies to achieve goals. Through careful planning, priorities are identified and resources are allocated efficiently, reducing waste and increasing operational efficiency. As for implementation, it is led by a specialized team that works to transform plans into tangible reality, taking into account challenges and solving them quickly. In its integrated projects, Angel Farms links agriculture, animal husbandry, and manufacturing, which requires precise coordination between departments to ensure a smooth flow of resources and products. The company relies on innovation and technology to enhance efficiency and product quality, while maintaining environmental sustainability. Thanks to its flexibility in dealing with variables, Angel Farms achieves continuous growth and proves that planning and execution are the foundation of success in integrated projects

تتميز آنجل فارمز بقدرة فائقة على التخطيط والتنفيذ، حيث تعتمد على تحليل دقيق لاحتياجات السوق ووضع استراتيجيات واضحة لتحقيق الأهداف. من خلال التخطيط المدروس، تُحدد الأولويات وتُوزع الموارد بكفاءة، مما يقلل الهدر ويرفع الكفاءة التشغيلية. أما التنفيذ، فيتم بقيادة فريق متخصص يعمل على تحويل الخطط إلى واقع ملموس، مع مراعاة التحديات وحلها بسرعة. في مشروعاتها المتكاملة، تربط آنجل فارمز بين الزراعة وتربية الحيوانات والتصنيع، مما يتطلب تنسيقًا دقيقًا بين الأقسام لضمان تدفق سلس للموارد والمنتجات، مع الحفاظ على الاستدامة البيئية. بفضل مرونتها في التعامل مع المتغيرات، تُحقق آنجل فارمز استمرارية نموها وتُثبت أن التخطيط والتنفيذ هما أساس النجاح في الشهوعات المثاملة.

Invest

Angel Farms offers an integrated agricultural and livestock project that relies on the latest technologies to ensure product quality and sustainability. The project is implemented on an area of 15 acres and includes specialized farms for raising cattle, sheep, and poultry, in addition to three integrated factories equipped with the latest equipment to provide high-quality products that meet the needs of the local and global markets.

آنجل فارمز تقدم مشروعًا زراعيًا وحيوانيًا متكاملًا، يعتمد على أحدث التقنيات لضمان جودة المنتجات واستدامتها. يتم تنفيذ المشروع على مساحة 15 فدانًا، ويشمل مزارع متخصصة لتربية المواشي والأغنام والدواجن، بالإضافة إلى ثلاثة مصانع متكاملة مجهزة بأحدث المعدات لتوفير منتجات عالية الجودة تلبي احتياجات السوق المحلي والعالمي.

Our Strengths

Prime Farmland

الأراضي الزراعية المتازة

Expansive, fertile land provides the ideal environment for cultivating premium produce

أراضي خـــصـــبة وواسعة توفر البيئة المثلـــى لــــزراعــــة المنتجــــات المتازة.



State of the Art Facility

منشأة حبيثية

Advanced processing plant ensures the highest quality and safety standards.

مـصــنــع معالجة مـتــقــدم يضمن أعلى معايير الجـودة والــســلامــــــة.



Dedicated Team

فريلق ملخلصاص

Skilled and passionate workforce committed to excellence.

قــوة عاملة ماهرة وشغوفــة ملتزمة بــالــتــمــيـــز.



العلامية التجارية القوية

Angel Farms is synonymous with quality, trust, and wholesome goodness.

مزارع آنجل مرادفة للجـــــودة والثقة والصحــــة الجيدة.





Our Challenges

Market Volatility

تقلبات الـــســوق

Fluctuating market prices and potential supply chain disruptions.

تقلب أسعار السوق والاضطرابــــات المحتملة في سلسلة التــــوريد.



Competition

المنطافسية

Intense competition from both local and international Competitors.

منـــافسة شديدة مـــــن المنافسين المحليين والدوليين.



Labor Shortages

نــــقــــص العمالة

Finding and retaining skilled agricultural workers.

العثـور على العمال الزراعيين الهـــــرة والحفــــاظ عليهم.



Weather Impacts

تـــأثـــيـــرات الطقس

Extreme weather events can severely impact crop yields and production schedules.

يمكن للأحــــداث الجوية القــــــاسية أن تؤثر بشــدة على إنتاجية الحـــاصيل وجــدول الإنـــتاج.



Our **Strategies**

Diversification

الستسنسويسع

Expanding product offerings to meet evolving consumer demands.

تــوسيع عـــروض المنتجـــات لتــلبية احتـــيـــاجـــات المنهلكين المتغيرة.



Technology

التكنولوجيا

Investing in innovative technologies to enhance efficiency and sustainability.

الاستثمار في تقنيات مبتكرة لتعـــزيـــز الـــكـــفــــاءة والاســتــدامـــة.



Customer Focus

التــركيــز على العميـــل

Building strong relationships with customers through exceptional service.



المساركة الجتمعية

Supporting local initiatives and giving back to the community.

دعــــم المبادرات المحلية ورد الجميل للمجـــتــمــع.





Investment Highlights

High Growth Potential

إمكانيات نموعالية

Tap into the burgeoning market for fresh and frozen Products with strong growth projections.

الاستفـــادة مـــن الســـوق المتزايـــد للمنتجات الطــازجة والـجمدة مــــــع توقعات نمو قويـة.



Sustainable Practices

ممارسات مستدامية

Invest in a company committed to environmental sustainability, aligning with growing consumer preferences.

الاستثمار في شركة ملتزمة بالاستدامة البيئية، بما يتماشى مـــــع تفضيلات المستهـــلــكـــين المتزايدة.



Diversified Revenue Streams

منصادر دخل متنوعية

Explore opportunities to expand into new product lines and markets, such as value-added products and international expansion.

استكشاف الفــرص للتوسع في خطــوط منتجــات وأســواق جـــديــدة، مـــثــل المنتجـــــات ذات القيمــة المضـافــة والتوسع الدولي.



Strong Return on Investment

عــائــد استثــمــار قــوي

Benefit from a profitable business with a proven track record and a focus on maximizing shareholder value.

الاستـفـادة مـــن الأعمـال التجـارية المربحة ذات السجل الحـافل والتركيز على تـعــظـيــم قيمة المـسـاهـمـيــن.



Frozen Fruits & Vegetables





Aiget	Packaging 400 gm	Qty/Carton	Carton net wt
Perspend	Carton gross wt	40 ft	Pallet
	8.5 kg	3100	130

Ariget	Packaging	Qty/Carton	Carton net wt
The strip	400 gm	20	8 kg
N DECEMBER	Carton gross wt	40 ft	Pallet
	8.5 kg	3100	130



Ariget Farms	Packaging 400 gm	Qty/Carton	Carton net wt
Page A Carren	Carton gross wt	40 ft	Pallet
	8.5 kg	3100	130



ALC: N	100			
Aiget	Packaging	Qty/Carton	Carton net wt	١
خضار مشکل محمد	400 gm	20	8 kg	
Control Control	Carton gross wt	40 ft	Pallet	
	8.5 kg	3100	130	
House State of the last of the				Z



Ailget farms	Packaging 400 gm	Qty/Carton 20	Carton net wt
The state of the s	Carton gross wt	40 ft	Pallet
The state of the s	8.5 kg	3100	130



Ariget	Packaging 400 gm	Qty/Carton	Carton net wi
Tigan Too	Carton gross wt	40 ft	Pallet
	8.5 kg	3100	130

Ariget	Packaging	Qty/Carton	Carton net wt
rwins and a control of the control o	1 Kg	10	10 kg
57/44	Carton gross wt	40 ft	Pallet
	10.5 kg	2700	120





Fresh Fruits & Vegetables



Supporting Companies

Angel Industry, as the mother company, leads a diverse portfolio that includes advanced agriculture, catering, and industrial manufacturing. Through strategic acquisitions like Angel Farms and Angel Catering, it enhances product quality, market competitiveness, and export potential, while supporting innovation and sustainable growth across its subsidiaries

تقود شركة أنجل للصناعة, بصفتها الشركة الأم، محفظة متنوعة تشمل الزراعة ، والتموين، والتصنيع الصناعي. ومن خلال عمليات الاستحواذ الاستراتيجية مثل أنجل فارمز وأنجل كاترنج ، تعمل الشركة على تعزيز جودة المنتجات، والقدرة التنافسية في السوق، وإمكانات التصدير، مع دعم الابتكار والنمو المستدام عبر شركاتها التابعة



By the end of communication and negotiations, Angel Industry acquired one of the most successful companies in investments. Heralds Investment enhances its market presence by leveraging its trade networks, manufacturing expertise, and financial stability. Heralds Investment entire brand was updated since the Acquisition to provide a refreshed start.

وبانتهاء الاتصالات والمفاوضات، استحوذت شركة أنجل للصناعة على واحدة من أنجح الشركات في مجال الاستثمارات. عززت شركة هيرالدز للاستثمارات حضورها في السوق من خلال الاستفادة من شبكاتها التجارية وخبراتها التصنيعية واستقرارها المالى.



Confirming their financial and legal status, one of the brightest companies in real estate field was acquired by mother company, Angel Industry. H Landmark excels in real estate development, offering advanced architectural designs, modern decorations, and efficient facilities maintenance for commercial, tourism, and hotel sectors, alongside effective marketing strategies.

تأكيداً لوضعها المالي والقانوني، استحوذت الشركة الأم، شركة أنجل للصناعة على واحدة من ألم الشركات في المجال العقاري. تتفوق شركة اتش لاندمارك في مجال التطوير العقاري، حيث تقدم تصاميم معمارية متطورة، وديكورات حديثة، وصيانة فعالة.



After careful planning and evaluation, An successful Industrial company acquired by Angel Industry, Lantern Industries supports small factories with technical, financial, and logistical services, ensuring high-quality international standards. Lantern Industries entire brand was updated since the Acquisition to provide a refreshed start.

بعد تخطيط وتقييم دقيق، شركة صناعية ناجحة استحوذت عليها شركة أنجل للصناعة، تدعم شركة لانترن للصناعات المصانع الصغيرة بالخدمات الفنية والمالية واللوجستية، مما يضمن معايير عالمية عالية الجودة. تم تحديث العلامة التجارية بالكامل لشركة لانترن للصناعات منذ عملية الاستحواذ لتوفير بداية جديدة.



After preparing and approving a suitable proposal, Angel Catering, specialized in establishing cafes and restaurants, was aquired by Angel Industry to improve service efficiency and support for tourism projects. Providing requirements and supplies with a robust logistical network, Angel Catering shining in the corporate sky currently under the management of Angel Industry.

بعد إعداد مقترح مناسب والموافقة عليه، تم الاستحواذ على شركة أنجل كاترنج التخصصة في إنشاء المقاهي والمطاعم من قبل شركة أنجل للصناعة لتحسين كفاءة الخدمة ودعم المشاريع السياحية. من خلال توفير المطلبات والإمدادات مع شبكة لوجستية قوية، تتألق شركة أنجل كاترنج في سماء الشركات التي تديرها حاليًا شركة أنجل للصناعة.



Heralds Marketing is a key strategic partner at Angel Farms, providing integrated digital marketing services aimed at strengthening Angel Farms' presence in the market and increasing awareness of its brand and sales services.

Heralds Marketing specializes in developing innovative marketing strategies that meet the needs of local and international markets through digital marketing and campaign management, helping to reach a wider audience. Thanks to its deep market experience, it also contributes to building and developing Angel Farms' reputation as a leading institution in the field of agriculture and animal production, marketing its services and products in a professional manner.



Branches





Angel farms: 5th floor Alandalus tower - Almuhafzah St - Zagazig Tel: +2 01070900351

Email: info@angel-farms.com Website: www.angel-farms.com



Massar Al-murahil: 8534 Othman Ibn Afaan Branch st, AL-Narjis Dist - RIYADH

Tel: +966500188847

Email: info@angel-farms.com Website: www.angel-farms.com



Heralds investments: SPCFZ - Sharjah

Tel: +971525257360

Email: info@angel-farms.com Website: www.angel-farms.com



EGYPT

Angel farms: 5th floor Alandalus tower - Almuhafzah St - Zagazig Tel: +2 01070900351 Email: info@angel-farms.com

Website: www.angel-farms.com

SAUDI ARABIA COMMERCIAL AGENT

Massar Al-murahil: 8534 Othman Ibn Afaan Branch st, AL-Narjis Dist - RIYADH Tel: +966500188847 Email: info@angel-farms.com Website: www.angel-farms.com

UAE

COMMERCIAL AGENT

Heralds investments: SPCFZ - Sharjah

Tel: +971525257360 Email: info@angel-farms.com Website: www.angel-farms.com